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Den nya lösningen med ambulansflyg innebär en kraftig fördyrning av regionens 
ambulanstransporter jämfört med den befintliga lösningen. Processen att få detta till stånd har också 
lett till att detta blivit något helt annat än vad tanken var från början. Vi anser att regionen bör se 
över möjligheten att lämna förbundet och fortsätta med en upphandlad lösning, så som vi har idag. 
Vi ser till Gävleborgarnas bästa och anser att deras skattepengar ska värnas och att vi kan säkerställa 
tillgängliga och trygga ambulanstransporter på olika sätt.   
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